



深圳

錦繡中華

Splendid China Miniature Scenic Spot



深圳

中國民俗文化村

China Folk Culture Villages

錦繡中華微縮景區佔地33萬平方米，有80多個景點。包含着中國五千年歷史風雲和大江南北錦繡河山……使您一天之內可以暢遊中華大地。

Occupying an area of 330,000 square metres, with more than 80 scenic attractions, Splendid China Miniature Scenic Spot embodies the changes of great events in the history of 5,000 years of Chinese nation, contains a land of charm and beauty of China ... in a word, you can travel around the ancient, civilized country only in one day.

中國民俗文化村佔地24萬平方米，按1:1比例建造中國各地區少數民族之24個村寨和20多個景點，數百名少數民族藝員表演歌舞和民間技藝，使您領略各民族的民間藝術和民族風情。

In an area of 240,000 square metres, 24 villages of China's minority nationalities on the scale of 1:1 and more than 20 well-known scenic places are built in China Folk Culture Villages. Here you can enjoy the performance of folk song and dance, and folk acrobatics presented by a few hundred minority artists. You will also get some idea of folk arts, and customs and lives of China's various minority nationalities.



香港中國旅行社有限公司
CHINA TRAVEL SERVICE (HONG KONG) LIMITED

(“錦繡中華”及“中國民俗文化村”港、澳、台及海外總代理)
香港干諾道中78-83號中旅集團大廈 電話：853 3888 牌照號碼：350273
(General Agent for the Business of "Splendid China" & "China Folk Culture Villages" in Hong Kong, Macau, Taiwan as well as Overseas)
CTS House, 78-83 Connaught Road Central, Hong Kong Tel: 853 3888 T.A. Licence No: 350273



深圳錦繡中華發展有限公司
SHENZHEN SPLENDID CHINA DEVELOPMENT CO., LTD.

中國深圳特區華僑城 電話：6601106 6600626 6600625
Overseas Chinese Town, Shenzhen Special Economic Zone, China.
Tel: 6601106 6600626 6600625